
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 7/12.02.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 97/2024 
 
Θέμα 1ο «Περί αξιοποίησης – ανάδειξης - εκσυγχρονισμού της δημοτικής αγοράς Κορίνθου» 
 

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 12η του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2024, ημέρα 
της εβδομάδος Δευτέρα  και ώρα 18:15 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 9319/08-02-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου Γεωργίου, 
Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε 
κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη, σύμφωνα με το άρθρο 
67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα τριάντα  (30) 
Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία  
3. Μανωλάκης Δημήτριος 
4. Μελέτης Χρήστος 
5. Ταγαράς Βασίλειος 
6. Μποζίκης Αναστάσιος 
7. Τσουλουχά Δήμητρα 
8. Δημάκος Κωνσταντίνος  
9. Χατζής Μιχαήλ  
10. Πανταζής Βασίλειος  
11. Τσάκωνας Ιωάννης 
12. Δανιήλ Σταύρος  
13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
14. Τζαναβάρας Δημήτριος  
15. Λαμπρινός Παναγιώτης 
16. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
17. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
18. Πούλος Ανδρέας  
19. Παπαδημητρίου Σωτήριος αποχώρησε στο 3ο Θ.Η.Δ.  

20. Νανόπουλος Βασίλειος 
21. Τσατσούλης Αθανάσιος  
22. Πούρος Γεώργιος 
23. Ραντίτσα Μαρίνα  
24. Κυριαζής Αντώνιος 
25. Ταγαράς Αναστάσιος 
26. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) 
27. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
28. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 
29. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
30. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
2. Καρασάββας Ιωάννης 
3. Καρσιώτης Παναγιώτης  

4. Μπίτζιος Δημήτριος 
5. Πιέτρης Τιμολέων  

 
 
 

 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου, 
2. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
3. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 
4. Διαμαντίδης Αλεξανδρος – Λεχαίου 
5. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
6. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – Χιλιομοδίου 
7. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
8. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
9. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
10. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
11. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
12. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 

 
 
 
 
 

 
 

 
1. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
2. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
3. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
4. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
5. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
6. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
7. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
8. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
9. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
10. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 

 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το ανωτέρω θέμα 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Περί αξιοποίησης – ανάδειξης - εκσυγχρονισμού της δημοτικής αγοράς Κορίνθου», έδωσε 
το λόγο στον κ. Δήμαρχο.  
Ο κ. Δήμαρχος ανέφερε : «..Πιστοί στις προεκλογικές μας εξαγγελίες φέρνουμε σήμερα την πρώτη απόφαση και 
ουσιαστική κατά την άποψή μου για το θέμα της δημοτικής αγοράς Κορίνθου. Δεν θα σας πω πολλά, ούτε θα τους 
κάνω αναλύσεις. Τι έχει γίνει από το 2009 μέχρι σήμερα. Το γνωρίζω πάρα πολύ καλά, δεν κοιτάμε πίσω. Σήμερα 
προτείνουμε να ληφθεί η πρώτη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου και θα είναι η εξής: τι θέλουμε να κάνουμε τη 
δημοτική αγορά; Να κάνουμε ένα μεγάλο εμπορικό κέντρο; Να αφήσουμε τη δημοτική αγορά ως έχει; Να την 
μετατρέψουμε σε ένα ιστορικό κέντρο μνήμης; Να την κατεδαφίσουμε; Να την αναπαλαιώσουμε; τι θέλουμε εμείς; 
Παίρνουμε λοιπόν την πολιτική ευθύνη και λέμε τα εξής: Πρώτον ζητάμε να γίνει αναπαλαίωση, εκσυγχρονισμός, 
ανάπλαση, ανάδειξη του υπάρχοντος ιστορικού κτιρίου της δημοτικής αγοράς. Δεύτερον, το αρχιτεκτονικό σχέδιο θα 
είναι το εγκεκριμένο σχέδιο του 1932 στο οκτώ (8) οικοδομικό τετράγωνο όπως ακριβώς ήταν τότε. Τρίτον εκπόνηση 
στατικής μελέτης για να διαπιστωθεί ή μη η δυνατότητα επέκτασης του ορόφου για τη φιλοξενία πολιτιστικών δράσεων 
χορωδίες τζαζ, παραδοσιακοί χοροί, θεατρικά και λοιπά. Τέταρτο κατασκευή αίθριου με τζάμι θολωτό στον εσωτερικό 
χώρο για πολιτιστικές εκδηλώσεις και λειτουργία δύο έως τριών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. Πέμπτον, 
ανάθεση στη συνέχεια εκπόνησης πλήρους μελέτης με ηλεκτρομηχανολογικά στατικά και λοιπά ότι ακριβώς απαιτείται 
για να δημοπρατηθεί το έργο. Έκτο έγκριση χρηματοδότησης του έργου από χρηματοδοτικό πρόγραμμα ή από πόρους 
του Δήμου. Και έβδομο δημοπράτηση του έργου. Όλα αυτά η προσωπική μου εκτίμηση και εμπειρία είναι ότι μέχρι 
τέλος του χρόνου θα έχει βγει στον αέρα το έργο και θα έχει εκπονηθεί η μελέτη από τον μελετητή που θα αναθέσουμε»  
Ο κ. Νανόπουλος ανέφερε «..Κύριε Πρόεδρε, για να πάρουμε μια απόφαση για την δημοτική αγορά, πρέπει να έχουμε 
τα στοιχεία και τα δεδομένα και το κυρίαρχο από όλα είναι να έχουμε την στατική μελέτη. Είναι έτοιμη η στατική μελέτη, 
ενδεχομένως θέλει κάποια επικαιροποίηση και πληρωμή φυσικά, από τον κύριο Φώτη Φωτόπουλο, ο οποίος την είχε 
αναλάβει. Εκεί περιελάμβανε έργα, εναλλακτικά σενάρια να γκρεμιστεί και να γίνει καινούργια με τα ίδια 
χαρακτηριστικά ή όχι, να παραμείνει η ίδια να είναι στατικά επαρκής και μια άλλη εκδοχή είναι να προστεθεί  ακόμα 
ένας όροφος, ο οποίος ασφαλώς καταλαβαίνετε ότι χρειάζεται περισσότερα χρήματα για την στατικότητα του κτιρίου. 
Ναι, σε αυτή τη μελέτη, όπως και παλιότερα, το αίθριο είναι απαραίτητο για να μπορεί εκεί και μάλιστα με έναν τρόπο 
που να ανοίγει και να κλείνει το αίθριο στην σκεπή για να μπορεί να φιλοξενήσει πολιτιστικές εκδηλώσεις. Άρα 
υπάρχουν πολλές εναλλακτικές λύσεις που μπορούν να διατηρήσουν και τη φυσιογνωμία. Αρκετά χαρακτηριστικά 
αρχιτεκτονικά, όπως είναι σήμερα, όμως την απόφαση αυτή θα πρέπει να την πάρουμε όταν έχουμε μπροστά μας την 
στατική μελέτη. Τα εναλλακτικά σενάρια και τότε να αποφασίσουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο. Το πρώτο βήμα είναι να 
επικαιροποιηθεί και να πληρωθεί η μελέτη» 
Ο κ. Πρωτοπαπάς ανέφερε «..δημοτική αγορά, όλοι ξέρουμε την ιστορία της. Θέλω να πω πάρα πολλά πράγματα 
πάνω σε αυτό. Πρώτα από όλα δεν είναι δυνατόν σήμερα να έρχονται στο Δημοτικό Συμβούλιο τρία βασικά ζητήματα, 
όπως είναι η δημοτική αγορά, η Μικρασιατική Στέγη και το στρατόπεδο και να συζητούνται όλα σε μία συνεδρία. Όλο 
αυτό που είναι συμπυκνωμένο που μας είπε ο κύριος Δήμαρχος μέσα σε 3 λεπτά δεν μπορεί να είναι η δημοτική 
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αγορά. Ήταν εμβληματικά κτίρια, δεν μπορεί και δεν γίνονται έτσι. Ξεκινά το στατικό λοιπόν, στη σημερινή εποχή, 
τουλάχιστον για μας που γνωρίζουμε και ελπίζω να σας δώσω να το καταλάβετε, δεν υπάρχει κανένα θέμα στατικό 
αυτή τη στιγμή. Όλα επιλύονται με συγκεκριμένους τρόπους. Είναι θέμα πρώτα από όλα τι θέλουμε να κάνουμε. Από 
εκεί ξεκινάμε, δεν μπορεί να κάνουμε έναν έλεγχο υπάρχοντος κτιρίου ως στατικής, δηλαδή στατικής επάρκειας, όπως 
ονομάζεται. Είναι πάρα πολύ απλό, με α ή και β σενάριο και από κει και πέρα ξέρουμε όμως πάρα πολύ καλά ότι η 
αποτίμηση της φέρουσας ικανότητας είναι συγκεκριμένη και προφανώς δεν σηκώνει πολυώροφο κτίριο. Το γνωρίζουμε 
όλοι. Υπάρχουν όμως πάρα πολλοί τρόποι, ακόμα και πολυώροφο να κάνουμε ως έχοντας ως στατικώς ανεξάρτητο 
ισόγειο. Επομένως αυτά που ακούω σχετικά με τα στατικά για μένα δεν νομίζω ότι είναι και αντικείμενο ενημέρωσης. 
Μπορούμε να κόψουμε όλο το κτίριο, να κρατήσουμε μόνο την πρόσοψη του ‘30 και από κει και μέσα να κάνουμε ότι 
θέλουμε. Μπορούμε να ρίξουμε να ενισχύσουμε όλο το υπόγειο, να το στεγανοποιήσουμε και να σηκώσουμε ένα και 2 
ορόφους όσους θέλουμε όπου θέλουμε. με μεθόδους, όπως γίνεται σε όλα τα διατηρητέα κτίρια. 
…. εδώ δεν βλέπω φορείς, να έχουμε καλέσει… 
…… δεν έχουμε ένα κτιριολογικό πρόγραμμα, δεν έχουμε τις χρήσεις γης, δεν έχουμε το στόχο. Τι είναι αυτό που 
ζητάμε να κάνουμε; Το είπατε, αλλά αυτό αποτελεί αντικείμενο διαβούλευσης και με όλους τους φορείς… επιμένουμε 
στην αρχιτεκτονικό διαγωνισμό». 
Ο κ. Γκουργιώτης ανέφερε «..πολύ σύντομα θα ήθελα να σας πω ότι για κάποια από αυτά τα θέματα, αρχικά δεν 
έχουμε καμία ενημέρωση. Δεν λέω αν θα είχαν τη μορφή της εισήγησης. Σε κάθε περίπτωση χρειαζόμαστε ενημέρωση. 
Όπως γνωρίζετε, εγώ δεν είμαι ούτε αρχιτέκτων ούτε πολιτικός μηχανικός, ούτε έχω αυτές τις γνώσεις. Αν όμως είχα 
κάτι υπόψη μου από αυτά τα οποία θα εισηγούμαστε σήμερα, γιατί καλούμαστε όλοι να απαντήσουμε σε κάτι το οποίο 
δεν το γνωρίζουμε ή να τοποθετηθούμε σε κάτι το οποίο το γνωρίζουμε, θα είχαμε απευθυνθεί σε κάποιους ανθρώπους 
ειδικούς και μη. Στην παράταξή μας έχουμε και μηχανικούς για αρχιτέκτονες, οι οποίοι θα μπορούσαν και αυτοί να μας 
φέρουν αν θέλετε, είτε τον αντίλογο είτε μια συμπληρωματική πρόταση σε αυτό το οποίο συζητάμε. Θα έπρεπε να 
έχουμε κάτι ένα σχέδιο, ένα προσχέδιο. Πρέπει να το γνωρίζουμε, δεν μπορεί να μην γνωρίζουν και οι πολίτες. Πρέπει 
να επικοινωνήσουμε με τον κόσμο και δη με τους ανθρώπους τους οποίους και αφορά. Εμείς σήμερα ως παράταξη και 
από χθες έχουμε βγει στους δρόμους και συζητάμε με τους καταστηματάρχες των πέριξ της δημοτικής αγοράς 
καταστημάτων. Μας είπαν τις θέσεις, μας είπαν τις τοποθετήσεις τους, αλλά νομίζω ότι αν θέλουν να κάνουν 
ουσιαστικό διάλογο και αυτή τη στιγμή θέλουμε να έχουμε πραγματικά, να επιλύσουμε ένα ζήτημα το οποίο χρονίζει. 
Θα πρέπει να έχουμε και σωστή ενημέρωση και να μας δοθεί η δυνατότητα πραγματικά να τοποθετηθούμε». 
Ο κ. Πανταζής ανέφερε : «..Καλησπέρα. Το να συζητάμε ακόμα για μια εικοσαετία το κτίριο της δημοτικής αγοράς είναι 
τουλάχιστον έξω από τα δικά μου τα θέλω. Από τότε που ασχολούμαι με τα δημοτικά από το 2006, ακούμε συνέχεια για  
τη δημοτική αγορά και την οποία βλέπουμε στην κατάσταση που βρίσκεται. Εμείς αυτή τη στιγμή δεν ερχόμαστε να 
πούμε ότι ξεκινάμε να φτιάξουμε μια δημοτική αγορά, η οποία θα έχει αυτό, το ένα, το άλλο. Ξεκινάμε και συζητάμε την 
ανάγκη υλοποίησης του σχεδίου που έχει σαν πρόταση η Πνοή Δημιουργίας για τη δημοτική αγορά. Υπάρχουν κάποια 
σχέδια τα οποία δείχνουν τον τρόπο; Ενίσχυσαν μελέτη του ‘11 τη βρήκανε οι υπηρεσίες; Δεν ξέρω, δεν είδα κάτι στα 
αρχεία μου και πάμε να δούμε τη στατικότητα, την ανάγκη ενίσχυσης του κτιρίου, ώστε να δεχτεί έναν όροφο. Ακόμα 
δεν πάμε ούτε για κατεδαφίσεις ούτε για 4 ορόφους. Επομένως παραμένει το κτίριο ως έχει. Επομένως αυτόματα δεν 
χρειάζεται αρχιτεκτονικός διαγωνισμός γιατί οι διαγωνισμοί αυτοί είναι για τα νέα κτίρια. Και ακολουθούμε την 
πρόταση η οποία υπάρχει. …Αυτή τη στιγμή δηλαδή αποφασίζουμε ότι ξεκινάμε τη δημοτική αγορά και ακολούθως το 
επόμενο θέμα. Δεν αποφασίζουμε ότι θα το χτίσουμε έτσι θα το κατασκευάσουμε, αλλιώς πρόκειται για ένα κτίριο το 
οποίο όλοι έχουμε αναγνωρίσει, τον εμβληματικό του χαρακτήρα και την ανάγκη λειτουργίας του. Φεύγει από μέσα η 
νέα κατασκευή, το τετραώροφο, το τριώροφο, των 10 ορόφων. Επομένως αυτό το οποίο συζητάμε είναι ότι ξεκινάει 
σήμερα η διαδικασία, ουσιαστικά να προχωρήσουμε για να φτάσουμε αρχές του επόμενου έτους, να δουλεύουμε τη 
δημοτική αγορά. Η στατική μελέτη κατά πάσα πιθανότητα το ξέρουν και οι μηχανικοί και έξω, κατά πάσα πιθανότητα θα 
ζητήσει ενισχύσεις οι οποίες είναι και χρονοβόρες και κοστοβόρες και δεν νομίζω ότι χρειάζεται να πάμε σε αυτό, αλλά 
δε θέλω να προκαταβάλω τον μελετητή όποιος και να είναι. …Είδα την μελέτη ενίσχυσης είναι όντως μια δυνατή μελέτη 
στα σχέδια τουλάχιστον, είναι πανάκριβη στην κατασκευή μιλάμε για μια κολώνα, έχει φτάσει την τιμή αγοράς 2.000€ 
τουλάχιστον. Τα θεμέλια χρειάζονται πιθανόν ενίσχυση για να δεχτούμε παραπάνω ορόφους. Η διαβούλευση για τη 
χρήση με τους φορείς θα ακολουθήσουν. Προφανώς δεν θα πάμε να βάλουμε ότι θέλουμε. Θα συζητήσουμε με τους 
ανθρώπους. Αλλά ξεκινάμε τουλάχιστον να φτιάξουμε τη δημοτική αγορά. Έχω τα σχέδια που έχει η μελέτη του κυρίου 
Γαλίκα τις όψεις, κατόψεις και τα λοιπά. Και αυτό το οποίο ζητάμε αυτή τη στιγμή είναι λήψη απόφασης ότι ξεκινάμε μια 
δημοτική αγορά, μια μελέτη για τη δημοτική αγορά, όπως ακριβώς την έχουμε πει, μελέτη αν μπορεί να αντέξει έναν 
όροφο ελαφρύ. Άρα ουσιαστικά κατά τη δική μου άποψη πάντα προσωπική, μιλάμε για την ανακατασκευή του 
υπάρχοντος κτιρίου, ώστε να έχουμε και ένα ενεργειακά ανεξάρτητο κτίριο με τα νέα υλικά και τα οποία όλοι τα 
γνωρίζουμε και θα ακολουθήσει η διαβούλευση για να δούμε τι θα βάλουμε και πως. Θα γίνει πιο λειτουργική για την 
κοινωνία». 
Ο κ. Πούρος ανέφερε : «..κύριε Πρόεδρε ευχαριστώ, ρώτησα τον κύριο Δήμαρχο αναφορικά με τα θέματα της 
δημοτικής αγοράς. Στο τεχνικό πρόγραμμα έχουμε γράψει ένα κονδύλι για μελέτη στατικότητας. Τι σκέπτεται να κάνει, 
αν θα ακολουθήσουμε το παλιό σχέδιο του κυρίου Γαλίκα, θα κάνουμε κάτι άλλο και πραγματικά ήταν πολύ ξεκάθαρος 
και σαφής. Βλέποντας και κάνοντας θα δούμε, η μελέτη θα μας καθοδηγήσει. …...Αν πούμε λοιπόν, ότι θέλουμε να ξανά 
λειτουργήσει το κτήριο, είτε νέο, είτε ανακαινισμένο το υπάρχον, σίγουρα δεν πρέπει να είναι η αγορά που είχαμε 
παλιά. Αυτό πρέπει να είναι ξεκάθαρο... Με τους δύο ορόφους νομίζω ότι μπορούμε να πετύχουμε το σκοπό μας, το 
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αίθριο να είναι κλειστό με ηλεκτρικό τρόπο, ανοιγόμενα ηχοπετάσματα, υαλοπετάσματα, ….. να κάνουμε κάτι που να το 
καμαρώνουμε και να το ζηλεύουν και οι άλλοι δήμοι». 
Η κα Ταουξίδη ανέφερε : «..Ευτυχώς, τουλάχιστον αυτή τη φορά η δημοτική αρχή κράτησε το λόγο της ευχαριστώ Νίκο 
Σταυρέλη. ευχαριστώ όλους τους ανθρώπους που ανέκοψαν 20 χρόνια το γκρέμισμά της και στάθηκαν αρωγοί δίπλα 
μας. Ευχαριστώ όσους κατάλαβαν ότι είχαν πάρει λάθος απόφαση. Ευχαριστώ τον Χρήστο Χασικίδη, τον Νίκο 
Σταυρέλη και τον Τάκη Λούμπα που στάθηκαν αρωγοί για να αλλάξει αυτή η απόφαση και να έχουμε την τύχη σήμερα, 
μετά από 20 χρόνια να μιλάμε για την υλοποίηση του αυτονόητου. Εγώ θα σας ζητήσω μόνο ένα επιχειρηματικό πλάνο, 
γιατί για να γίνει η δημοτική αγορά σωστή και να μπούνε μέσα επιχειρηματίες και μικρές μονάδες παραγωγής- 
παραγωγών, θέλει επιχειρηματικό πλάνο, να είναι 25ετίας για να πετύχει αυτό που θα κάνουμε». 
 
Στην συνέχεια ο κ. Πρόεδρος έθεσε την πρόταση του κου Δημάρχου σε φανερή ψηφοφορία το αποτέλεσμα της οποίας 
έχει ως εξής: 
Υπέρ της πρότασης του κ. Δημάρχου ψήφισαν είκοσι (20) Δημοτικοί Σύμβουλοι οι κ.κ. : 1.Παπαβενετίου Γεώργιος, 2.  
Στριμενοπούλου Γεωργία, 3.Μανωλάκης Δημήτριος, 4.Μελέτης Χρήστος, 5.Ταγαράς Βασίλειος, 6.Μποζίκης 
Αναστάσιος, 7.Τσουλουχά Δήμητρα, 8.Δημάκος Κωνσταντίνος, 9.Χατζής Μιχαήλ, 10.Πανταζής Βασίλειος, 
11.Τσάκωνας Ιωάννης, 12.Δανιήλ Σταύρος, 13.Γεωργακόπουλος Ευάγγελος, 14. Τζαναβάρας Δημήτριος, 15.Λαμπρινός 
Παναγιώτης, 16.Αγγέλου Κωνσταντίνος, 17.Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα), 18.Πούλος Ανδρέας, 19. Παπαδημητρίου 
Σωτήριος και 20. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος – Αλέξανδρος. 
Κατά της πρότασης του κ. Δημάρχου ψήφισαν εννέα (9) Δημοτικοί Σύμβουλοι οι κ.κ.: 1.Νανόπουλος Βασίλειος, 
2.Τσατσούλης Αθανάσιος, 3.Πούρος Γεώργιος, 4.Ραντίτσα Μαρίνα, 5.Ταγαράς Αναστάσιος, 6.Στεργιοπούλου 
Αναστασία (Τασία), 7.Πρωτοπαπάς Δημήτριος, 8.Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων και 9.Σπύρου Παναγιώτης 
(Πήτερ). 
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Κυριαζής Αντώνιος δήλωσε απών από την ψηφοφορία. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του την ανωτέρω εισήγηση του Προέδρου και κάθε άλλη ισχύουσα σχετική νομοθετική διάταξη 
και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και 
αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(Μειοψηφούντων των κ.κ. : 1.Νανόπουλου Βασίλειου, 2.Τσατσούλη Αθανάσιου, 3.Πούρου Γεώργιου, 4.Ραντίτσα 
Μαρίνας, 5.Ταγαρά Αναστάσιου, 6.Στεργιοπούλου Αναστασίας (Τασία), 7.Πρωτοπαπά Δημήτριου, 8.Τζουτζόπουλου 

Απόστολου – Σπυρίδωνα και 9.Σπύρου Παναγιώτη (Πήτερ). 
 

Εγκρίνει την πρόταση του κ. Σταυρέλη Νικόλαου, Δημάρχου Κορινθίων, για την αξιοποίηση – ανάδειξη - 
εκσυγχρονισμό της δημοτικής αγοράς Κορίνθου, η οποία έχει ως εξής:  
- Να γίνει αναπαλαίωση, εκσυγχρονισμός, ανάπλαση, ανάδειξη του υπάρχοντος ιστορικού κτιρίου της δημοτικής 

αγοράς.  
- Το αρχιτεκτονικό σχέδιο να είναι το εγκεκριμένο σχέδιο του 1932 στο οκτώ (8) οικοδομικό τετράγωνο όπως 

ακριβώς ήταν τότε.  
- Εκπόνηση στατικής μελέτης για να διαπιστωθεί ή μη η δυνατότητα επέκτασης του ορόφου για τη φιλοξενία 

πολιτιστικών δράσεων χορωδίες τζαζ, παραδοσιακοί χοροί, θεατρικά και λοιπά.  
- Κατασκευή αίθριου με τζάμι θολωτό στον εσωτερικό χώρο για πολιτιστικές εκδηλώσεις και λειτουργία δύο έως 

τριών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος.  
- Ανάθεση εκπόνησης πλήρους μελέτης με ηλεκτρομηχανολογικά στατικά και λοιπά ότι ακριβώς απαιτείται για να 

δημοπρατηθεί το έργο.  
- Έγκριση χρηματοδότησης του έργου από χρηματοδοτικό πρόγραμμα ή από πόρους του Δήμου.  
- Δημοπράτηση του έργου.  

 
Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 

                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  7 / 97/ 2024 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 13- 02 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
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